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Protokół Nr XLV/2022 

z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 22 września 2022 r. 

 

 

 

XLV Sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1400  Przewodniczący Rady 

Powiatu Andrzej Olech. Przewodniczący Rady Powiatu przywitał wszystkich radnych, 

naczelników wydziałów, kierowników jednostek i następnie stwierdził, że w dniu dzisiejszym  

podejmowane uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych na dzisiejszej Sesji na wstępie było 

16 radnych ( jeden radny doszedł w trakcie trwania Sesji – było 17 radnych ). 

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do przedstawienia porządku obrad: 

 

Proponowany porządek: 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

1.2/zatwierdzenie porządku obrad 

1.3/zatwierdzenie protokołu z XLIV Sesji Rady Powiatu w Kluczborku. 

2.Podjęcie uchwał: 

2.1/ zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego  

na rok 2022.  

2.2/ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

2.3/ zmieniająca Uchwałę Nr XLII/260/2018 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 29 marca 

2018 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego. 

2.4/ w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli  oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 

zaocznej i w kształceniu na odległość. 

2.5/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek  

i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria i tryb przyznawania nagrody dla nauczyciela za 

jego osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze. 

2.6/ w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów w 2023 

roku. 

2.7/ w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Powiatu Kluczborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2023”. 

3. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego w Kępnie na 

obszarze Powiatu Kluczborskiego za rok 2021.  

4. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego w Kluczborku na 

obszarach powiatów: kluczborskiego, opolskiego, namysłowskiego i oleskiego za rok 2021.  

5.Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2019-2025 za 2020 rok. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu za okres od 11.05.2022 r. do 

29.07.2022 r. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 
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Radni nie wnieśli uwag do porządku i przyjęli go w głosowaniu: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Sitek, Przemysław Panicz, Jakub Goliński, Wojciech Smolnik, Celina Zając, Mariusz 

Pieńkowski, Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk, Damian Buła, Norbert Waliczek, Ryszard 

Okaj, Zdzisław Pelc, Lesław Czernik, Andrzej Olech, Marcin Michalski, Teresa 

Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak, Piotr Pośpiech 

 

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do zatwierdzenia protokołu z XLIV Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag. 

 

ZA (16) 

Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Mariusz Pieńkowski, Robert Wietrzyk, Wojciech 

Smolnik, Celina Zając, Maciej Sitek, Marcin Michalski, Damian Buła, Norbert Waliczek, 

Jakub Goliński, Lesław Czernik, Andrzej Olech, Teresa Wróbel, Zdzisław Pelc, Jarosław 

Przybył 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak, Piotr Pośpiech 

 

Do punktu 2.1 z porządku obrad 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do omówienia projektów uchwał. Pierwszy dotyczył 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2022. Głos 

zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki, który omówił najważniejsze zmiany w projekcie 

uchwały : 480.000,00 zł - zwiększenie dochodów bieżących z tytułu dotacji ze środków 

Wojewody Opolskiego na realizację zadania pn. "Zakup mammografu dla Powiatowego 

Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku. Udało się pozyskać te środki dzięki wsparciu Ministra 

Marcina Ociepy. Nowy mammograf prawdopodobnie w ciągu 2 miesięcy zostanie 

uruchomiony. Poprzedni już służył wiele lat, miał ok. 15 lat. Technologia już się zmieniła, 

będzie nowoczesny, cyfrowy sprzęt. Wkład własny w tym projekcie to 120 tys. zł.  Następnie 

kolejny projekt dotyczy remontu drogi w miejscowości Komorzno. Udało się pozyskać środki 

z Polskiego Ładu, tj. 2 mln zł na autobusy i 3,5 mln zł na drogę w Komorznie.  Można powoli 

szykować się do realizacji tych inwestycji. Następne zadanie, które zostaje wprowadzone to 

strzelnica wirtualna w ZSLT w Kluczborku , w kwocie 208 tys. zł. Będzie to druga strzelnica, 

pierwsza funkcjonuje w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku. Następnie udało 

się rozstrzygnąć przetargi na modernizację Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego, 

dlatego w budżecie dokonuje się pewnych przesunięć. Po przetargu kwota wyniosła łącznie 

ok. 5 mln zł.  Dofinansowanie z Polskiego Ładu to jest 3,8 mln zł. Prace remontowe powinny 

ruszyć w przyszłym tygodniu i obejmą salę gimnastyczną, budowę boiska wielofunkcyjnego, 

budowę windy, zagospodarowanie przestrzeni oraz remont Sali i korytarzy SOSW. Jeśli 

chodzi o inwestycję to dodaje się kwotę 30 tys. zł do projektu: Poprawa jakości przestrzeni 
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publicznej miasta Kluczbork poprzez rewitalizację obiektów sportowych. Obecnie 

rewitalizowane są boiska sportowe przy szkołach. Dofinansowanie wynosi 700 tys. zł a wkład 

własny milion zł. Kolejno wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu podjęli Uchwałę Nr XLV/283/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2022. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Wojciech Smolnik, Jakub Goliński, 

Norbert Waliczek, Andrzej Olech, Lesław Czernik, Przemysław Panicz, Maciej Sitek, 

Damian Buła, Mariusz Pieńkowski, Zdzisław Pelc, Celina Zając 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Michalski, Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak, Piotr Pośpiech 

 

Do punktu 2.2 porządku obrad 

Następnie przedstawiony został projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr XLV/284/2022 w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Przemysław Panicz, Damian Buła, Celina 

Zając, Lesław Czernik, Jakub Goliński, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, 

Mariusz Pieńkowski, Andrzej Olech, Norbert Waliczek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Michalski, Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak 

 

 

Do punktu 2.3 porządku obrad 

Kolejny projekt dotyczył projektu w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/260/2018 Rady 

Powiatu w Kluczborku z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego.  

Radni nie zgłosili uwag i podjęli Uchwałę Nr XLV/285/2022. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Okaj, Damian Buła, Przemysław Panicz, Norbert Waliczek, Robert Wietrzyk, Lesław 

Czernik, Andrzej Olech, Mariusz Pieńkowski, Jarosław Przybył, Wojciech Smolnik, Maciej 

Sitek, Celina Zając, Marcin Michalski, Zdzisław Pelc 

PRZECIW (1) 

Jakub Goliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech 
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NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak 

 

Do punktu 2.4 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący przeszedł do omówienia projektu w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli  oraz zasad 

zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej i w kształceniu na 

odległość. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Celina Zając, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Jakub Goliński, Przemysław 

Panicz, Damian Buła, Lesław Czernik, Maciej Sitek, Norbert Waliczek, Mariusz Pieńkowski, 

Piotr Pośpiech, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, Teresa Wróbel, Marcin Michalski, Wojciech 

Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak 

 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr XLV/286/2022 w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli  oraz zasad zaliczania do 

wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej i w kształceniu na odległość. 

 

Do punktu 2.5 porządku obrad 

Kolejno przedstawiony został projekt w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria  

i tryb przyznawania nagrody dla nauczyciela za jego osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze 

i opiekuńcze. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Przemysław Panicz, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Mariusz 

Pieńkowski, Lesław Czernik, Damian Buła, Jakub Goliński, Piotr Pośpiech, Andrzej Olech, 

Celina Zając, Zdzisław Pelc, Norbert Waliczek, Wojciech Smolnik, Marcin Michalski, Teresa 

Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr XLV/287/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria  
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i tryb przyznawania nagrody dla nauczyciela za jego osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze 

i opiekuńcze. 

 

Do punktu 2.6 porządku obrad 

Kolejno Przewodniczący przestawił projekt uchwały dot. punktu 2.6 z porządku obrad.  

Radni nie wnieśli uwag i podjęli w głosowaniu uchwałę Nr XLV/288/2022  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów w 2023 roku.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Norbert Waliczek, Przemysław Panicz, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik, 

Celina Zając, Jakub Goliński, Andrzej Olech, Ryszard Okaj, Teresa Wróbel, Jarosław 

Przybył, Zdzisław Pelc, Damian Buła, Mariusz Pieńkowski, Piotr Pośpiech, Marcin 

Michalski, Wojciech Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak 

 

Do punktu 2.7 porządku obrad 

Kolejno przedstawiony został projekt w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy 

Powiatu Kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, na rok 2023”. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu i podjęli Uchwałę Nr XLV/289/2022. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Jakub Goliński, Mariusz Pieńkowski, Robert Wietrzyk, Celina Zając, 

Przemysław Panicz, Norbert Waliczek, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Lesław Czernik, 

Piotr Pośpiech, Damian Buła, Andrzej Olech, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Wojciech 

Smolnik, Marcin Michalski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Następnie przedstawione zostało sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru 

wodnego w Kępnie na obszarze Powiatu Kluczborskiego za rok 2021.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jakub Goliński, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Przemysław Panicz, Damian Buła, Marcin 

Michalski, Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, Robert Wietrzyk, Norbert Waliczek, Lesław 

Czernik, Celina Zając, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, Teresa Wróbel, Wojciech Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 
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NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak 

 

Do punktu 4 porządku obrad 

Kolejno przedstawiono sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego 

w Kluczborku na obszarach powiatów: kluczborskiego, opolskiego, namysłowskiego  

i oleskiego za rok 2021.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Robert Wietrzyk, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Celina Zając, Przemysław 

Panicz, Andrzej Olech, Lesław Czernik, Jakub Goliński, Wojciech Smolnik, Norbert 

Waliczek, Mariusz Pieńkowski, Zdzisław Pelc, Damian Buła, Teresa Wróbel, Marcin 

Michalski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak 

 

Do punktu 5 porządku obrad 

Następnie przedstawiono sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 

2019-2025 za 2020 rok. Przewodniczący zaprosił do przedstawienia krótkiej prezentacji  

I zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Kluczborku Pana Łukasza Gigla (prezentacja 

stanowi załącznik do protokołu). Następnie po krótce zostały przedstawione główne zmiany 

przepisów ruchu drogowego dla kierowców. Obecnie wzrosła wysokość mandatów oraz za 

dane wykroczenia można dostać większą ilość punktów. W przypadku „recydywy” za dane 

wykroczenie, mandat dla kierowcy będzie w podwójnej wysokości.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Mariusz Pieńkowski, Celina Zając, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Jakub Goliński, Lesław 

Czernik, Robert Wietrzyk, Maciej Sitek, Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech, Damian Buła, 

Andrzej Olech, Wojciech Smolnik, Norbert Waliczek, Marcin Michalski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak, Przemysław Panicz, Zdzisław Pelc 

 

 

Do punktu 6 porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z działalności  Zarządu Powiatu za okres od 

11.05.2022 r. do 29.07.2022 r. Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, 

Andrzej Olech, Robert Wietrzyk, Maciej Sitek 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Jakub Goliński, Celina Zając, Norbert Waliczek, Piotr Pośpiech, Damian Buła, Teresa 

Wróbel, Marcin Michalski 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Magdalena Durecka, Artur Nowak, Przemysław Panicz, Zdzisław Pelc 

 

 

Do punktu 7 porządku obrad 

 Głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który odniósł się do zawieszonego oddziału wewnętrznego 

w PCZ S.A. w Kluczborku w sierpniu br. Radny zapytał, czym było to zawieszenie 

spowodowane, oraz dlaczego nie było o tym żadnej informacji. Na stronie szpitala, na stronie 

Powiatu nie było informacji. Po wykonaniu telefonu do szpitala również radny nie otrzymał 

odpowiedzi. Radny zapytał również jaki jest stan zatrudnienia na oddziale? Głos zabrał Pan 

Starosta, który powiedział, że wszystko było spowodowane ruchami kadrowymi, jakie miały 

miejsce w lipcu/sierpniu br. Izba przyjęć funkcjonowała. Wszystkie odpowiednie Instytucje 

zostały o tym powiadomione. W tym czasie w Oleśnie również nie był czynny oddział 

wewnętrzny. Pan Starosta powiedział, że zapyta w szpitalu dlaczego taka informacja nie 

została  zamieszczona. Obecnie na oddziale jest 4 lekarzy. Plus lekarze do dyżurów. Kolejno 

głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że od dłuższego czasu nieczynna jest 

sygnalizacja świetlna na ulicy Jagiellońskiej. Dlaczego ona nie działa? Czy jest to awaria, bo 

trwa to już kilka miesięcy. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że wcześniej sygnalizacja na 

Jana Pawła II i Jagiellońskiej była budowana dlatego, bo zdarzały się tam nieszczęśliwe 

wypadki. Jak wiadomo ruch samochodowy na przejściach dla pieszych zatrzymują tylko 

światła. Jaki jest powód, że ta sygnalizacja nie działa? Pan Przewodniczący poprosił  

o udzielenie odpowiedzi Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami, który powiedział, że 

sygnalizacja jest uszkodzona i obecnie jest w kontakcie z firmami, które mogą ją naprawić. 

Jest to stary typ sygnalizacji, obecnie niektóre części są już trudno dostępne. Firmy  wolą 

teraz montować nowe sygnalizacje niż naprawiać stare. Kolejno głos zabrał 

Wiceprzewodniczący Rady, który poinformował radnych o tym, że do Biura Rady wpłynęło 

do wiadomości pismo od mieszkańców Miasta Byczyna, Jaśkowice, Gola, Gołkowice oraz 

Gminy Bolesławiec w sprawie przebudowy drogi powiatowej 1311 O.  

 

 

Do punktu 8 porządku obrad  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 

za udział w obradach i o godz. 14:35 zamknął XLV Sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  

Na tym protokół zakończono                                                            

 

 

 

 

                                                             Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  

                                                         Andrzej Olech 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Gulanowska 


